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Abstract (en)
[origin: US2024072486A1] Disclosed is an electrical connector including: a first contact, and a second contact; a first sleeve and a second
sleeve forming a box in a connected configuration of the connector around a contact zone; the first sleeve including a first radially outer wall for
electrically connecting to a shielding braid of the first electrical cable, and a first radially inner wall electrically connected to the first contact, and a
first electrically insulating medium; the second sleeve including a second radially outer wall, a second radially inner wall, and a second electrically
insulating medium; the first radially outer wall and the second radially outer wall form, in the connected configuration, a continuous outer surface of
the housing, the first radially inner wall and the second radially inner wall forming a continuous inner surface.

Abstract (fr)
Connecteur électrique (14) comprenant :- un premier contact (18), et un deuxième contact (22),- un premier manchon (30) et un deuxième manchon
(32) formant un boîtier (34) dans une configuration connectée du connecteur autour d'une zone de contact (28),le premier manchon comprenant
une première paroi radialement externe (42) destinée à être reliée électriquement à une tresse de blindage (48) du premier câble électrique, et
une première paroi radialement interne (44) reliée électriquement au premier contact, et un premier milieu électriquement isolant (46),le deuxième
manchon (32) comprenant une deuxième paroi radialement externe (50), une deuxième paroi radialement interne (52), et un deuxième milieu
électriquement isolant (54),la première paroi radialement externe et la deuxième paroi radialement externe formant, dans la configuration connectée,
une surface externe (60) continue du boîtier, la première paroi radialement interne et la deuxième paroi radialement interne formant une surface
interne (62) continue.
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